

My Career Insights

မကဲထီၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်န့ၣ်ကျဲလၢန့ၣ်အဂီၢ်တက့ၢ်

တၢ်ပျဲလၢတၢ်ကဟ်ဃုာ်

တၢ်က့ၣ်ဘၣ်က့ၣ်သ့အဝဲကျဲလၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအလံာ်ဃံးဃာ်ဆူ Australian Centre for Career Education (ACCE - အိးစတြဲလယါလီၤခၢၣ်သးလၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်န့ၣ်ကျဲလၢန့ၣ်အဂီၢ်) အကရၢလၢကမၤန့ၣ်သ့ My Career Insights အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢန့ၣ်အသးအိၣ် ၁၅ နံၣ်ဆူအဖီခိၣ်လၢအအိၣ်လၢပဒိၣ်စဲၣ်နီၣ်အကိတဖၣ်ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးလၢအဂၢၢ်တဖၣ်အပူၤခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

My Career Insights ကမၤစၢၤန့ၣ်လၢ-

- ကမၤလိမၤန့ၣ်ဘၣ်ဃးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်ဒီးကိာ်စီတဖၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်စီၣ်ဆူအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတခါအပူၤသ့မ့ၢ်မနုၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဃုာ်ညါဘၣ်ဃးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢအဘၣ်လီၤအသးဒီးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်, တၢ်သးစဲတဖၣ်ဒီးနီၣ်တဂၢၢ်အတၢ်အိၣ်သးဒီးတၢ်ဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤလၢအဝဲသ့ၣ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲလၢတၢ်မၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်တၢ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး My Career Insights အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢန့ၣ်အိၣ်က-

- ကမၤဝဲလိပုၤယဲၤအဖီခိၣ်တၢ်သံကွၢ်သံဒီးဒီးတၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတဖၣ်တၢ်မၤကွၢ်တဘျုးမၤလၢအအိၣ်လၢ Morrisby ပုၤယဲၤသန့လၢအအိၣ်လၢကွၢ်(မ့တမ့ၢ်လၢဟံၣ်လၢဃီတၢ်မၤဝဲလိပုၤအိၣ်လၢကွၢ်မ့ၢ်တသ့ဘၣ်အခါန့ၣ်လီၤ).
- ဒီးန့ၣ်ဘၣ် Morrisby တၢ်ဂ့ၢ်အတၢ်ဟံၣ်ဖျါ တခါလၢအဒူးန့ၣ်တၢ်အစၢတဖၣ်လၢအအိၣ်ဟဲလၢတၢ်သံကွၢ်သံဒီးဒီးတၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတဖၣ်,လၢအကွဲးဖျါအဝဲသ့ၣ်အနီၣ်တဂၢၢ်အတၢ်ဂံၢ်ဆူဒီးတၢ်သးစဲတဖၣ်ဒီးဟ့ၣ်က့ၣ်ဘၣ်ထွဲဘၣ်ဃးဒီးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိအကွၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးအတၢ်ဃုထၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- မၤဝဲလိပုၤန့ၣ်တၢ်ထံၣ်လီၤအိၣ်ဖျါဃုာ်ဒီး Morrisby သိၣ်လိပုၤစဲၣ်နီၣ်လၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအသရၣ်တဂၢၢ်,လၢအကရဲပုၤဝဲဒၣ်န့ၣ်အတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်ထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျါသ့လီၤ. ဝံသးစူၤတဲဘၣ်ကွဲးန့ၣ်လိၣ်ဘၣ်ပုၤကတိကျိးထံတၢ်လၢလီၤတဲစီအဖီခိၣ်တဂၢၢ်အတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်တက့ၢ်.

လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူညါဘၣ်ဃးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢန့ၣ်တၢ်ထံၣ်န့ၣ်အိၣ်သ့ဝဲဒၣ်ဖဲ- vic.gov.au/my-career-insights



တၢ်အိၣ်သဒိၣ်အိၣ်သဒါအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအကါဒိၣ်-

ကွဲးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခဲလၢန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ထံၣ်ဖျါအိၣ်ဖျါ ACCE (မ့တမ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်အပူၤမၤသကိးတၢ် Career Analysts Pty Ltd) န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲလၢအိၣ်လၢအအိၣ်လိၤဒီးတၢ်သဒိၣ်သဒါဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအတၢ်ဒိသဒါအသံစး 2014 (Vic), တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်အတၢ်မၤနီၣ်မၤယါအတၢ်သိၣ်တၢ်သိ 2001 (Vic), ကမၤဂၢၢ်အတၢ်မၤနီၣ်မၤယါ အတၢ်သိၣ်တၢ်သိ 1973 (Vic), အိးစတြဲလယါလီၤသဒိၣ်သဒါအတၢ်သိၣ်တၢ်သိ ဒီးထီၣ်လၢတၢ်ကျိၤအတၢ်ဒိသဒါအတၢ်ဘျုး (တၢ်ဘျုး (EU) 2016/679) န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူညါဘၣ်ဃးကျိၤကျဲလၢတၢ်က့ၣ်ဘၣ်က့ၣ်သ့အဝဲကျဲလၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်န့ၣ်ကျဲလၢန့ၣ်အဂီၢ်,ဟံဃုာ်တၢ်မၤန့ၣ်သ့,တၢ်မၤဘၣ်ဒီးတၢ်ကဒူးကဒူးတဖၣ်အဂီၢ်,လဲၤဘၣ်ဆူ- ကွဲးအတၢ်အိၣ်သဒိၣ်သဒါအဖီလစံၣ် education.vic.gov.au

ACCE ဟံကီၤဃာ်န့ၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖျါလၢစံးဖီကဟၣ်နီၣ်မ့တမ့ၢ်လၢတၢ်အၢၣ်အလိၤခဲတခါအကျိၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢအိးစတြဲလယါကလံးစံးမုၢ်ထီၣ်တၢ်လီၤမ့တမ့ၢ်ယူရပုၤမုၢ်ကျိၤဝဲကွၢ်အတၢ်လီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ကွၢ်နီၣ်မ့ၢ်မတၤဟ့ၣ်ထီၣ်လဲၣ်တသ့န့ၣ်တၢ်ကဟ်ဃုာ်န့ၣ်အိၣ်လၢဝဲကျိၤအပူၤမၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤသ့ၣ်ညါမၤလိမၤဒီးတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလၢလီၤအတၢ်ပညိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လီၤ.

ကွဲးတဖၣ်မၤန့ၣ်သ့အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖျါ Morrisby Profile website (<https://app.morrisby.com/>) ခီဖျါအတၢ်သ့အဝဲသ့ၣ်တၢ်ထံၣ်လီၤအဂ့ၢ်အကျိၤလီၤတၢ်န့ၣ်သ့လီၤ. ကွဲးတဖၣ်အိၣ်ဒီးခွဲးယာ်လၢတၢ်ကမၤန့ၣ်သ့မ့တမ့ၢ်မၤဘၣ်ကွဲးအဝဲသ့ၣ်အနီၣ်ကစၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်လီၤ. ကွဲးတဖၣ်ဃုထီၣ်ခွဲးလၢကမၤန့ၣ်သ့ဒီးမၤဘၣ်ကွဲးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖျါတၢ်ဆဲးကျိး support@ceav.vic.edu.au သ့လီၤ.

မိတ်ဆက်မှုပုံစံပြုလုပ်ထွက်ကုန်ကတ်တစ်ကောင်မပြု

ယဟုတ်ယတ်ပျဲလှ- (ဖိသည့်အမိ-) 			
လာတင်ကမ္ဘာ Morrisby ကိုမိအနိုင်တဂါအဂ္ဂါဒီးတင်လူယိထွဲထိပ်တင်အိန်ဖိုင်အဂီနီနီလီ. ဒီဖျိတင်ဆဲးလီမံအေယိ,နအာဂ်လီဝဲဒင်လါနဖးဘင်တင် ဟုတ်ယတ်ပျဲအလိတ်ကွီဒီးဟုတ်ယတ်ပျဲလှနဖိအနိုင်တဂါဒီးတင်အိန်ဆူဂ်အိန်ချ့အတင်ဂုတ်ကျိတင်ကထာဖိုင်အိန်နီလီ. တင်အံ့ဘင်တဘင်ကဟ်ဃုတ်တင် ဂုတ်ကျိဘင်ထွဲဒီးနဖိအသးနီခိကွါဂီတလါတပျဲတဆူဂ်တချ့အတင်အိန်သးမုတမုတ်ဂုတ်အဂါလါကမ္ဘာဒိနဖိအတင်သ့တင်ဘင်လာတင်ကမ္ဘာ ပျဲ အတင်ဂုတ်အလါအပျဲအဂီနီလီ.			
မိတ်ဆက်မှုပုံစံပြုလုပ်ထွက်ကုန်ကတ်မိအလါအပျဲ-			
မိတ်ဆက်မှုပုံစံပြုလုပ်ထွက်ကုန်ကတ်အစုဆေးပနီဂ်-	မုတ်နီ	/ /	
ကိုမိအတိ(မဲမုတ်သ့ညါ)-			

လာဆူညါတင်ဂုတ်ကျိဘင်ဃး Morrisby အဂီလဲအိန်သကိးဘင်- morrisby.com/morrisby-profile